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SVĚT: Firma BioNTech spolupracovala na vývoji a výrobě genových „vakcín“ Pfizer, které
nám byly vnucovány pod pohrůžkami i tresty v posledním asi roce a půl. Pokud zde na
stránkách pravidelně sledujete „seriál“ rozkrývající již odtajňované studie této firmy, pak
již víte, že i podle záznamů samotné firmy Pfizer se jedná spíš než o vakcínu o prostředek
sloužící k depopulaci lidstva.

Nicméně mainstream o těchto alarmujících skutečnostech informovat odmítá, pro většinu lidí je tedy
vše v pořádku. A mnozí jsou ochotni nastavit rameno pro 4., 5., 6. a další dávku, snad do doby, než
narazí na tu „správnou“ depopulační šarži. S touto skutečností počítá i firma BioNTech, proto se
rozhodla, že těmto nedočkavcům vyjde vstříc a nově upraveného Pfizera (nebo jak se dnes nazývá
Cominarty) již nabídne bez jakýchkoli klinických testů, čímž se tyto preparáty dostanou rychleji ke
všem, kdo na ně netrpělivě čekají…

Multimiliardář Ugur Sahin, který žije se svou společností na adrese v Mohuči „An der Goldgrube
12“, oznámil v novinovém rozhovoru, že budoucí změny jeho „vakcín“ by se měly zdržet studií na
lidech.

Sahin však nemluví o vedlejších účincích, které se vyskytují ve více než hojném počtu. Mluví o
nebezpečí nových variant, které by se dalo očekávat od podzimu. A chce dopomoci tomu, aby se
zájemci mohli „očkovat“ co nejrychleji. Multimiliardář ostře kritizuje skutečnost, že regulační orgány
očekávají důkaz o účinnosti a neškodnosti takzvaných „vakcín“ používaných k tomuto účelu.

Vyzývá k „rychlému schválení přizpůsobených vakcín“. Podle Sahina by nové klinické studie
byly zbytečné, protože by se stejně změnilo jen několik složek „očkování“. Přitom před koronakrizí
bylo schválení vakcíny za méně než deset let zcela nemyslitelné.

To znamená, že nyní se celý svět  slepě spoléhá na ujištění BioNTechu, že uvnitř ampulí je to, co oni
tvrdí, že tam je. A na tomto základě – již bez jakýchkoli klinických testů –  chtějí některé země
provádět povinné očkování obyvatelstva!

Co k tomu dodat? Snad jen to, že kdo si tuto novou, podle přiznání BioNTechu zcela netestovanou
„šmakuládu“ dobrovolně aplikuje, si bezpochyby zaslouží Darwinovu cenu. Ale hlavní je, že Turkovi
přistanou další miliardy na již tak přetučnělé konto…

Mimochodem, je jisté, že to BioNTechu projde. Také EU se již snaží prosadit  zrušení povinnosti
uvádět datum ukončení použitelnosti na vnitřním obalu neregistrovaných léčivých přípravků
používaných v klinických hodnoceních za zvláštních okolností (např. na injekčních stříkačkách). Při
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vědomí toho, kolik experimentálních genových přípravků se již vyhodilo, je celkem logické, proč to
chtějí prosadit.

 

K tomuto návrhu EU se můžete vyjádřit zde…
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